
De Rijswijkse markt terug naar het oude  “normaal”.
 
De gemeenteraad in vergadering bijeen op 12-5-2020

Constaterende:

+ Dat de gemeente Rijswijk voornemens is om de Rijswijkse Zaterdag markt geheel of ten delen te 
gaan verplaatsen naar de Prinses Margrietsingel of op het Bogaardplein.

+ Dat de gemeente Rijswijk volgens eigen zeggen ambtelijk en bestuurlijk de voorgestelde scenario’s 
van de marktmeesters voor de inrichting van de markt in Oud Rijswijk heeft gewogen en om 
“moverende redenen” heeft afgewezen.
 
 
+ Dat onze fracties van mening zijn dat de markt in Oud Rijswijk een essentiële rol heeft bij het vitaal 
houden van de oude dorpskern en de sociale samenhang in Rijswijk.
 
+ Dat bij een goede herinrichting van de markt in Oud Rijswijk met een topografische blik, het niet 
nodig is om enkele kramen te gaan weren van de Zaterdag markt.
 
+ Dat ondernemers in Oud Rijswijk en op de markt bereid zijn om met een positieve en creatieve blik 
naar een goede oplossing te zoeken voor een behoud van de markt binnen de regels van het RIVM.
 
Verzoekt het college:
 
In samenspraak met de marktmeester(s) ,vertegenwoordigers marktlieden en winkeliers tot een 
gemeenschappelijke oplossing te komen in het belang van het voortbestaan van de markt in Oud 
Rijswijk
 
En gaat over tot orde van de dag.
 
RijswijksBelang                                               VVD 
Marc Weterings                                    Coen Sleddering


